



派 master-tec 睿

北京马斯泰科贸有限公司
Beijing Master-Tec Co., Ltd.

目录

page 3	关于我们
page 4	皮制工具箱
page 5~7	皮制拉杆工具箱
page 8~9	皮制手提工具箱
page 10~11	皮制肩背工具箱
page 12~13	压模拉杆工具箱
page 14~15	压模手提工具箱
封底	服务条款

CONTENT

page 3	About us
page 4	Leather tool case
page 5~7	Leather roller tools case
page 8~9	Leather handy tool case
page 10~11	Leather shoulder tool case
page 12~13	Shell roller tool case
page 14~15	Shell handy tool case
Cover end	Limited Warrant

关于我们 / about us

专

Masterpiece

- 因为执著，所以专注
Concentrated since rigid
- 因为专注，所以专业
Professional since concentrated
- 因为专业，所以精湛
Master-piece since professional

精

技

Technique

- 精湛源自于对品质孜孜不倦的追求。
Master-piece comes from the diligently pursuing of high-end quality
- 品质源自于对细节的精益求精。
High-end quality comes from the more precise requiring of detail
- 细节是您生活品位的体现
Detail embodies the grade of your life

艺

诚

Sincerity & Credit

- 诚实、守信是我们恪守的基本标准
To keep sincerity and credit is the foundmental standard of our company

信

我们可以向您提供：

- What we can do:*
- 标准工具箱（详见样本）
Standard tool cases (details refer to catalogue)
 - 可根据您的要求，个性化定制，最大限度满足您的要求
OEM or ODM is acceptable
 - 可根据您的实际应用领域，为您提供专业的解决方案
The professional solution can be provided according to your application



Limited Warranty

All Master-Tec products are under warranty against manufacturing defects, under normal use, for a period of one year from the date of purchase. Any defect, which is a result of faulty workmanship or materials will be repaired and returned free of charge. When, in our judgement, damage is caused by misuse or the guarantee period has expired, we will repair, if practical, for a reasonable charge. If damage is caused by common carrier abuse or airline mishandling, claim must be made with that carrier. Determination of suitability of product for uses and applications contemplated by Buyer shall be at the sole responsibility of Buyer.

服务条款

所有北京马斯泰科贸有限公司的产品从购买之日起，在正常使用的情况下，均具有一年的保修期限。在上述期限内，若是因为生产或原材料的原因，而对产品所造成的任何缺陷，我们将免费为您修理。当由我们判断，产品的损坏是由于不当使用或产品已超出保修期，我们同样也会为您修理，但会视情况不同，收取适当的费用。如果产品的损坏是由不当运输或机场的野蛮装卸而造成，必须向运输公司提出索赔。产品是否适合使用，完全由买方自己决定与负责。

Disclosure

Master-Tec continues product improvement. We reserve the right to deviate from product description as shown in catalogue.

声明

北京马斯泰科贸有限公司将不断改进其产品，我们在此特别声明所提供产品可能与样本所示产品有差异。

睿智选择，彰显气派

Smart choice makes you easy and elegant

